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AN ACT RESPECTING CONSTITUENCY NAMES AND  

SUPERANNUATION OF CERTAIN INDEPENDENT OFFICERS OF THE LEGISLATIVE ASSEMBLY,  
coming into force 

SI-002-2016 
Registered with the Registrar of 

Regulations 2016-08-17 
 
The Commissioner, on the recommendation of the Management and Services Board, under subsection 4(3) of the An Act 
respecting Constituency Names and Superannuation of Certain Independent Officers of the Legislative Assembly, 
S.Nu.  2012,  c.21, and every enabling power, makes the following order. 
 
1.   Subsection 1(4) of the Act comes into force on the later of September 1, 2016 and the day this instrument is 
registered with the Registrar of Regulations under the Statutory Instruments Act. 
 
 
 
 
 
 

LOI SUR LES NOMS DE CIRCONSCRIPTIONS ET LES  
RÉGIMES DE RETRAITE DE CERTAINS AGENTS INDÉPENDANTS  

DE L’ASSEMBLÉE LÉGISLATIVE — Entrée en vigueur 
TR-002-2016 

Enregistré auprès du registraire des 
règlements 2016-08-17 

 
En vertu du paragraphe 4(3) de la Loi sur les noms des circonscriptions et les régimes de retraite de certains agents 
indépendants de l’Assemblée législative, L.Nun. 2012, ch. 21, et de tout pouvoir habilitant, la commissaire, sur la 
recommandation du Bureau de régie et des services, prend le décret suivant :   
 
1.   Le paragraphe 1(4) de la Loi entre en vigueur, selon la date la plus tardive, le 1er septembre, 2016 ou à la date de 
l’enregistrement du présent texte réglementaire auprès du registraire des règlements en vertu de la Loi sur les textes 
réglementaires. 
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